
Združitev Ijubljanskih knjižnic
V bllžnji bodočnosti naj bl v Ijubljanski občini Center delovala

samo ena knjižnica. Pa nikar se ne ustrašlte, kajti to ne pomeni, da
bosta drugl dve ukinjeni. Prišlo naj bi le do združitve treh knjižnic
občine Ljubljana-Center, to je Delavske, Mestne in Plonirske
knjlžnice, saj bi z združenimi močmi lažje premagali težave, kijih
trenutno ovirajo pri njihovem delu.

Ideja združitve ljubljanskih
knjižnic ni novejšega datuma,
marveč je stara že dobrih osem let,
le da je šele sedaj našla ugoden
odziv. Načrt združitve pa naj se v
bodočnosti ne bi omejil le na
osrednjo ljubljansko občino, mar-
več bi zajel vse ljubljanske knjiž-
nice. Z združenimi močmi bi
knjižnice lažje in bolje približale
knjigo slehernemu človeku, kar je
tudi bistvo njihovega strokovnega
delovanja.

»Prvikorak ktovrstnizdružitvi
predstavlja pravzaprav že biblio-
bus,« je povedal direktor Delav-
ske knjižnice tovariš Vižintin, »ki
ga res upravlja Delavska knjižni-
ca, a ga imamo za vso Ljubljano.
Integracija namreč ne predstavlja
koncentracije ampak združenje

naših moči, saj bomo tako lažje
kos težavam, s katerimi se srečuje-
mo pri našem delu, in obenem
bomo bolje izpolnili naloge, ki
smo si jih,zastavili.«

Ljubljanske knjižnice imajo tre-
nutno precej težav; med ostalim
se borijo s prostorsko stisko in z
vedno perečim finančnim proble-
mom. Menijo, da bodo z združeni-
mi močmi to lažje rešili. Po inte-
graciji bodo imeli skupno upravo,
finančna sredstva, nekatere stro-
kovne službe, vsebina njihovega
dela pa bo še v nadalje deljena -
Pionirska knjižnica bo tudi v bo-
doče ostala knjižnica mladih.

Tovariš Vižintin pa pravi, da je
treba že sedaj misliti na daljni ra-
zvoj.

»V prihodnjih letih naj bi tudi
bolj natančno formirali profile po-
sameznih knjižnic, posebej Delav-
ske in Mestne, v katerih trenutno
bralec najde dokaj podobno litera-
turo. To je nujno tudi zato, ker
knjižnic v Centru ne obiskujejo le
občani Centra, marveč celotnega
mesta.

Nujno bi bilo tpdi izpolniti ,pra-
zen' prostor okrog Ljubljane. Še
vedno je namreč vse preveč večjih
krajev v ljubljanski okolici brez
knjižnice. Te kraje, kot so recimo
Velike Lašče ali Smlednik, name-
noma ne obiskujemo z bibliobu-
som, katerega glavni namen ni ,bi-
ti knjižnica', ampak pripeljati v
večje ali manjše kraje ljubljanske
okolice literaturo, ki je v lokalnih
knjižnicah nimajo.«

Prvi koraki h kvalitetnejši in
boljši mreži knjižnic na področju
Ljubljane so torej storjeni in Ljub-
ljančani lahko upamo, da se ta
razvoj ne bo ustavil, temveč da bo
v bodoče dobra knjiga dostopna
vsem, branja željnim občanom
Ljubljane in njene bližnje okolice.
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